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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL  29 DE 
JULIOL DE 2010.  
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 06/10 
Caràcter: ordinari  
Data: 29 de juliol de 2010 
Horari: de 20:00 a 22:16 hores. 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé, Primera Tinent d’Alcalde (CIU)  
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Rosalia Oller Boada, Regidora (PSC-PM) 
- Sr. Juli Martín Moliné, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM) 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora no adscrita 
 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA 
DE DATA 1 DE JULIOL DE 2010. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
TERCER. PROPOSTA DE RETRIBUCIÓ DELS CÀRRECS ELECTES  AMB 
DEDICACIÓ EXCLUSIVA D’ACORD AMB LA RECOMANACIÓ TRAM ESA 
PER LA COMISSIÓ MUNICIPALISTA DE CATALUNYA. 
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QUART. ACCEPTACIÓ, SI ESCAU, DE LA SUBVENCIÓ ATORGA DA PER 
LA GENERALITAT DE CATALUNYA PER AL FUNCIONAMENT DE 
L’ESCOLA BRESSOL ELS GARROFERS. 
 
 
 

- PROPOSTES PRESENTADES PER ALGUNS MEMBRES DE 
L’OPOSICIÓ: 

 
 
 
CINQUÈ. ACORD D’EXTINCIÓ DE LA DEDICACIÓ EXCLUSIVA DEL 
REGIDOR AMADEU CLOFENT ROSIQUE. 
 
SISÈ. ACORD DE SUSPENSIÓ DE QUALSEVOL TIPUS DE 
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL, CONTRACTES DE SER VEIS, 
MODIFICACIONS SALARIALS, PROMOCIONS INTERNES, LLIUR ES 
DESIGNACIONS DE FUNCIONARIS I TREBALLADORS MUNICIPA LS I 
CONVOCATÒRIA DE CONCURSOS-OPOSICIÓ SENSE AUTORITZAC IÓ 
DEL PLENARI. 
 
SETÈ. ACORD D’INICIAR LA TRAMITACIÓ DEL PLA LOCAL D ’HABITATGE 
I SUSPENSIÓ DE LA TRAMITACIÓ DEL POUM I DECLARACIÓ DE 
CADUCITAT DE L’EXPEDIENT. 
 
VUITÈ. DONAR COMPTE DE LA DIAGNOSI DEL PLA LOCAL DE  
JOVENTUT, I SI ESCAU, LA SEVA APROVACIÓ INICIAL. 
 
NOVÈ. ACORD D’ENCOMANAR ALS SERVEIS TÈCNICS D’ESPOR TS UN 
REGLAMENT DE FUNCIONAMENT DEL PAVELLÓ POLIESPORTIU,  I 
ADOPCIÓ D’ACORDS URGENTS SI ESCAU. 
 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 

 
 
 
El senyor President obre la sessió i es procedeix al tractament dels punts 
inclosos a l’ordre del dia. 
 
PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA 
DE DATA 1 DE JULIOL DE 2010. 
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El senyor secretari pregunta si els senyors regidors es donen per assabentats 
del contingut de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària de data 1 de juliol 
de 2010. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar l’acta de la sessió ordinària de data 
1 de juliol de 2010. 
 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
El senyor secretari llegeix totes les publicacions de més interès, aparegudes en 
el Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial 
del Estado, des de la darrera sessió. Els/les senyors/es assistents es donen per 
assabentats/des. 
 
 
TERCER. PROPOSTA DE RETRIBUCIÓ DELS CÀRRECS ELECTES  AMB 
DEDICACIÓ EXCLUSIVA D’ACORD AMB LA RECOMANACIÓ TRAM ESA 
PER LA COMISSIÓ MUNICIPALISTA DE CATALUNYA. 
 
El senyor Alcalde pren la paraula per donar lectura a la proposta d’acord de la 
Junta de Govern Local de data 15 de juliol de 2010. 

La Comissió municipalista de Catalunya a la qual formen part l’Associació 
Catalana de Municipis  i Comarques i la Federació de Municipis de Catalunya, 
han tramès unes propostes per tal de reduir el dèficit públic. Entre elles, 
proposen  una reducció de les retribucions dels càrrecs electes en funció del 
salari que percebin. 

REDUCCIONS SALARIALS ORIENTATIVES PER A ALCALDES, R EGIDORS, PRESIDENTS 
DE DIPUTACIÓ, CONSELLS COMARCALS I DIPUTATS PROVINC IALS 
 
SALARI TOTAL    REDUCCIÓ % 
Entre 81.155,04 € i 91.982, 40 € o  
Superior    15,00% 
Entre 73.682,84 € i 81.155,04 €  10,00% 
Entre 64.606,48 € i 73.682,84 €  9,00% 
Entre 54.615,68 € i 64.606,48 €  8,00% 
Entre 41.055,65 € i 54.615,68 €  7,00 % 
Entre 27.495,63 € i 41.055,65 €  6,00 % 
Entre 13.935,60 € i 27.495,63 €  5,00 % 
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Tot seguit, el senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, 
pren la paraula per preguntar si les xifres fan referència al salari brut anual. 

El senyor Secretari li respon afirmativament. 

El senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu d’ESQUERRA, entén que és el que 
havien demanat i es tracta d’un acord unitari, per tant, recolza la proposta de la 
Federació i l’Associació de Municipis. 

Per tant, s’acorda, per unanimitat, aprovar la proposta de reducció de les 
retribucions dels càrrecs electes feta per la Comissió municipalista de 
Catalunya a la qual formen part l’Associació Catalana de Municipis  i 
Comarques i la Federació de Municipis de Catalunya. 

 
 
QUART. ACCEPTACIÓ, SI ESCAU, DE LA SUBVENCIÓ ATORGA DA PER 
LA GENERALITAT DE CATALUNYA PER AL FUNCIONAMENT DE 
L’ESCOLA BRESSOL ELS GARROFERS. 
 
La senyora Maria Lluïsa Grimal Colomé, regidora d’Educació, exposa 
l’assumpte. 

Ha arribat la proposta de conveni a subscriure amb el Departament d’Educació 
per a la formalització de la subvenció per al funcionament de centres educatius 
de primer cicle d’educació infantil de titularitat municipal per al curs 2009-10. 
L’objecte del conveni és formalitzar la subvenció atorgada pel Resolució del 
Conseller de 7 de juny de 2010 per un import de 194.400 euros.  

Es transcriu el conveni: 

CONVENI ENTRE L’ADMINISTRACIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA, 
MITJANÇANT EL DEPARTAMENT D’EDUCACIÓ, I L’AJUNTAMENT DE SANT 
VICENÇDE MONTALT, PER A LA FORMALITZACIÓ DE LA SUBVENCIÓ PER AL 
FUNCIONAMENT DE CENTRES EDUCATIUS DE PRIMER CICLE D’EDUCACIÓ 
INFANTIL DE TITULARITAT MUNICIPAL PER AL CURS 2009-10 
 
Barcelona, 6 de juliol de 2010 
 
D’una part, la Sra. M. Dolors Rius i Benito, secretaria general d’Educació, actuant en 
l’exercici de les facultats delegades per Resolució EDU/3193/2008, de 16 d’octubre, de 
delegació de competències de la persona titular del Departament d’Educació en 
diversos òrgans del Departament (DOGC Núm. 5248 de 31.10.2008). 
 
D’altra banda, Il lm. Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde President de 
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, que actua en nom i representació de 
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l’esmentat Ajuntament, en ús de les facultats atribuïdes en virtut de l’article 53 del 
Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
Ambdues part es reconeixen mútuament poders i facultats suficients per a formalitzar 
el present conveni i 
 
EXPOSEN: 
 
L’article 198.2 de la Llei 12/2009, de 10 de juliol, d’educació, disposa que el 
Departament d’Educació ha de subvencionar el sosteniment de places per a infants de 
zero a tres anys en llars d’infants de titularitat de municipal. 
Per Resolució de 7 de juny, s’ha atorgat a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt una 
subvenció per un import de 194.400,00 euros, destinada a minorar les quotes del 
servei d’ensenyament de les llars d’infants de titularitat municipal per al curs 2009-10. 
D’acord amb l’article 94 apartat 5 del text refós de la Llei de finances públiques de 
Catalunya, aprovat pel Decret Legislatiu 3/2002, de 24 de desembre, modificat per la 
Llei 26/2009, de 23 de desembre, de mesures fiscals, financeres i administratives, les 
subvencions directes que es facin a favor de persones jurídiques per quantia superior 
a 50.000,00 euros s’han de formalitzar mitjançant conveni. 
En conseqüència ambdues parts consideren adient la formalització d’aquest conveni, 
mitjançant l’adopció de les següents 
 
CLÀUSULES: 
 
PRIMERA.- L’objecte d’aquest conveni és formalitzar la subvenció atorgada per 
Resolució del Conseller de 7 de juny de 2010 a l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt,per un import de 194.400,00 euros, per al funcionament dels centres educatius 
del primer cicle de l’educació infantil de titularitat de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt per al curs 2009-2010. 
La subvenció que s’atorga a cada llar d’infants és la següent: 
Centre Import 
08045461 Llar d'infants Els Garrofers 194.400,00 euros 
 
SEGONA.- L’aportació del Departament d’Educació és el resultat d’aplicar el mòdul de 
1.800,00 euros per a cada alumne equivalent. La subvenció atorgada anirà a càrrec 
als crèdits EN03 D/460000700/421A/0000 i EN03 D/460000700/421A/0062 de l’any 
2010.  
 
TERCERA .- Un cop signat aquest conveni el Departament d’Educació tramitarà una 
bestreta del 80% de l’import atorgat. Donades les característiques de les entitats 
beneficiaries no caldrà aportar cap garantia per a la tramitació de la bestreta. 
 
Per al pagament de la subvenció restant l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt haurà 
de trametre a la Direcció General de Recursos del Sistema Educatiu, Servei de Règim 
Econòmic de Centres Educatius, abans del 30 de setembre de 2010, la documentació 
següent: 
 
− Acord del ple de la Corporació Local pel qual s’accepta la subvenció. 
− Certificació del secretari/a o interventor/a de la corporació sobre el cost del servei del 
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curs escolar 2009-2010 desglossat per despeses de personal i despeses de 
funcionament. 
 
QUARTA.- L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt se sotmet al control financer i 
facilitarà tota la informació que li sigui requerida per la Intervenció General de la 
Generalitat de Catalunya, la Sindicatura de Comptes o altres òrgans competents 
d’acord amb el que disposa l’article 92.2.h del text refós de la llei de finances públiques 
de Catalunya i haurà de facilitar tota la informació requerida pels òrgans de control de 
l’Administració.  
 
CINQUENA.- Aquest conveni està sotmès als requisits establerts en el capítol IX del 
Text refós de la Llei de finances públiques de Catalunya aprovat pel Decret legislatiu 
3/2002 de 24 de desembre, i allò previst a la Llei 38/2003 general de subvencions, de 
17 de novembre. El control del compliment de l’objecte, les condicions i la finalitat de 
les quantitats rebudes s’efectuarà d’acord amb allò previst en el Text refós i en la Llei 
anteriorment esmentats.  
 
SISENA.- La vigència d’aquest conveni és des de la data de la seva signatura i fins el 
30 de novembre de 2010. 
 
SETENA.- Les qüestions litigioses sorgides sobre la interpretació, la modificació, la 
resolució i els efectes d’aquest conveni seran resoltes pel conseller d’Educació. Contra 
els seus actes que posen fi a la via administrativa podrà interposar-se recurs 
contenciós administratiu d’acord amb la normativa reguladora de la Jurisdicció 
Contenciosa Administrativa. 
 
I en prova de conformitat, ambdues parts signen el present document per duplicat 
exemplar i a un sol efecte en el lloc i data indicats a l’encapçalament.” 
 

La Junta de Govern Local ja va aprovar el conveni en tots els seus extrems, no 
obstant, el Departament d’Educació requereix un acord del Ple de la Corporació 
acceptant la subvenció, 

Per tant, s’aprova, per unanimitat,  

Primer. Acceptar de forma expressa la subvenció de referència. 

Segon. Donar trasllat del present acord al Departament d’Educació. 

 

PROPOSTES PRESENTADES PER ALGUNS MEMBRES DE L’OPOSI CIÓ: 

CINQUÈ. ACORD D’EXTINCIÓ DE LA DEDICACIÓ EXCLUSIVA DEL 
REGIDOR AMADEU CLOFENT ROSIQUE. 
 
Pren la paraula el senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal 
Socialista, qui explica que la proposta consisteix en extingir la dedicació 
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exclusiva del senyor Amadeu Clofent Rosique a partir del dia 31 de juliol de 
2010, com a mesura d’estalvi de la Corporació i que la seva tasca sigui 
desenvolupada per tècnics especialistes. 
 
A continuació, pren la paraula el senyor Amadeu Clofent Rosique qui afirma 
que la dedicació que té és total i vol donar les seves raons: 
 

A l’inici de la legislatura, l’Equip de Govern estava format per 8 regidors i 
es va decidir que amb la dedicació exclusiva del senyor Alcalde n’hi 
havia suficient. Fins al desembre de 2008, que ESQUERRA va sortir del 
govern i es va passar a governar en minoria. També es va crear una 
nova regidoria i es va repartir de nou el cartipàs. Per Delegació de 
l’Alcaldia, va assumir 5 regidories i davant d’aquesta tasca, es va creure 
oportú donar-li aquesta dedicació exclusiva. Davant la sortida de la 
senyora Fina Navarro, per delegació del senyor alcalde, assumeix una 
altra regidoria. En el seu equip té tècnica de Cultura i de Promoció 
Econòmica, però per a la resta de regidories no té cap tècnic. A més de 
les regidories, se li encomanen altres tasques per donar bona resposta 
al ciutadà per delegació de l’Alcaldia. 
El senyor Clofent explica el sou que li correspon per la seva dedicació 
exclusiva és de 1387,13 euros nets i la diferència que representaria per 
l’Ajuntament la contractació de tècnics especialistes per a cada àrea. El 
seu sou està en el número 47 de les 85 nòmines a temps complet que té 
l’Ajuntament. Si se li treu la dedicació, la retribució per assistència a 
sessions li representa només una diferència de 537 euros al mes. El Ple 
és qui té aquesta potestat, però està tranquil perquè no s’ha enriquit, és 
un sou dins de la normalitat. 
El senyor Clofent creu que sí que es tracta d’un tema personal. Recorda 
que l’anterior legislatura hi havia un regidor amb dedicació exclusiva, que 
portava les regidories de Medi Ambient i Sanitat, i cobrava el mateix que 
ell ara en l’any 2003. Pensa que se li està fent pagar que no va acceptar 
reeditar el tripartit. No va voler reeditar l’antic tripartit perquè des de la 
seva formació es volia un canvi en la gestió municipal, per això es va 
crear Amics per Sant Vicenç, i perquè les seves conviccions l’obligaven 
a negociar amb la llista més votada.  
Creu fermament que la gestió del dia a dia és bona. 
Acaba afirmant que continuarà implicat i amb el seu compromís com si 
fos el primer dia. 

 
El senyor Bisbal nega que sigui res personal. Els regidors de l’oposició cobren 
250 euros al mes, per la qual cosa estan molt pitjor. Es pregunta per què cal 
dedicació exclusiva per ell i no en canvi per regidors que tenen regidories molt 
importants com Urbanisme o Brigada. Tot seguit, dóna lectura al programa 
electoral d’Amics per Sant Vicenç perquè allà ja veia les intencions: “Vam 
començar la casa per la teulada (o així és como ho veu, equivocadament, la 
classe política i els partits): primer, establir un projecte de poble i després 
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buscar persones compromeses que vulguin dedicar part del seu temps a la 
gestió pública.”  No obstant, no hi deia que ho faria cobrant. Continua llegint: 
“Per últim, hem creat un vehicle per presentar-nos a les eleccions: l’agrupació 
d’electors; ara formem un equip humà preparat i amb un objectiu clar: el nostre 
compromís amb el poble i la seva gent.” Tampoc aquí el senyor Bisbal hi veu 
cap referència al cobrar. 
 
A continuació, pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu 
d’ESQUERRA, per parlar sobre aquest suposat “ajuste de cuentas”. Ells 
sempre han defensat el criteri que els polítics no han de fer de tècnics. Creu 
que la tasca de tècnic s’ha de fer per part de personal qualificat, que ha 
obtingut formació específica en la matèria, encara que sigui a jornada parcial.  
Quan ells estaven a l’equip de govern, l’objectiu en la responsabilitat de la 
Brigada no era alliberar el polític perquè fes de tècnic, sinó que es va trigar un 
any en trobar un cap de Brigada que respongués a les expectatives del 
municipi. 
Aquestes regidories en l’anterior legislatura les portava un tècnic a mitja 
dedicació. Pot ser que el cost sigui una mica superior, però probablement, els 
resultats siguin millors. 
La senyora Fina Navarro Nicolás, regidora no adscrita, afirma que quan el 
senyor Clofent va assumir la regidoria de Joventut hi havia una tècnica i ara no 
li han renovat el contracte.  
 
El senyor Clofent li explica que la tècnica que hi havia era contractada externa 
per fer el Pla Local de Joventut durant sis mesos. Se li va prorrogar tres mesos 
més, però era el contracte que tenia. Quan va acabar el Pla, se li va acabar el 
contracte. Aquesta és la modalitat contractual que tenia aquesta tècnica, no ha 
suprimit ni restringit cap contracte. 
 
El senyor Lluís Bisbal vol aclarir que la senyora Navarro el que vol dir és que si 
el problema era que li faltava un tècnic, té l’oportunitat de contractar aquesta 
noia que ha fet una feina molt correcta. 
 
La senyora Navarro afirma que el Pla Local encara no està finalitzat, està feta 
només la diagnosi. Es necessita un tècnic per portar a terme tots els projectes. 
 
El senyor Clofent diu que està tot finalitzat. 
 
La senyora Navarro  diu que al final la regidoria anirà a norris. 
 
El senyor Clofent explica que la reducció de personal que s’ha fet en els darrers 
anys en totes les àrees no s’ha fet per gust, s’ha fet amb criteris d’estalvi. Les 
arques municipals no donen per tant. 
Afegeix que ESQUERRA no va posar el cap de Brigada, sinó que ja hi era, es 
va decidir canviar-lo i ja està. 
 



 

 - 9 - 

El senyor Orts vol aclarir que el canvi de cap de Brigada va ser consensuat pel 
buit de poder que hi havia, no va ser cosa exclusivament d’ESQUERRA. 
 
 
El senyor Alcalde pren la paraula per donar la seva opinió per enllestir 
l’assumpte. Sobre qualsevol situació preval ser persona, la justícia social i la 
justícia laboral. No li val la política de s’hi val tot.  
La justificació que dóna l’oposició per aquest punt és injustificable i la vol 
esmicolar. L’estalvi econòmic que al·lega l’oposició, ja ha apuntat el senyor 
regidor que suposaria un sobrecost incalculable.  
L’Alcaldia delega regidories en el senyor Clofent perquè té la necessitat, ja que 
governa en minoria i per treballar i donar resposta en el dia a dia. A més, és 
important assenyalar que, per poder contractar s’ha d’habilitar la corresponent 
partida i modificar la plantilla. No s’ha fet. 
Quant a les polítiques d’estalvi, vol assenyalar que aquest Ajuntament no ha fet 
res més que estalviar. Vol remarcar que la gestió és brillant, excel·lent, ratlla 
l’excel·lència. El Romanent Líquid de Tresoreria any rere any ha estat positiu 
fonamentalment per la gestió. 
Agraeix al regidor la seva dedicació, implicació i compromís amb l’Ajuntament i 
amb el poble.  
A més, li reconforta enormement a ell i a l’Equip de Govern saber de boca del 
regidor que seguirà treballant per aquest poble de la mateixa manera com fins 
ara. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, pren la paraula per qualificar 
les justificacions del senyor Alcalde i del senyor Clofent com patètiques i 
lamentables. Considera que contenen molta hipocresia. Critica que les 
regidories del senyor Clofent no són importants, estan fraccionades i amb un 
tècnic a temps parcial podrien sortir endavant. Els polítics han de venir a fer 
polítiques municipals i punt. El seu cap de files a l’anterior legislatura tenia 
dedicació exclusiva per unes responsabilitats i quan va deixar de complir-les el 
mateix govern li va treure la dedicació. Afirma que ell mai ha cobrat ni una dieta 
ni un desplaçament, únicament l’assistència a les sessions. L’Alcalde és 
diferent per la seva responsabilitat, però la resta de regidors han de ser iguals. 
Apunta que l’única regidoria del senyor Clofent que per la seva experiència sap 
que pot donar feina és la de Cultura, la resta són de “chichinabo”. Es dirigeix al 
senyor alcalde per dir-li que les seves explicacions no convencen i que són 
pura fantasia. 
 
El senyor alcalde no li pot admetre que aixequi el to amb paraules com 
“patètic”. 
 
El senyor Pigem es disculpa i el senyor Alcalde li accepta. 
 
El senyor alcalde li demana que faci l’exercici de voluntat, de venir a veure les 
reaccions del personal de l’Ajuntament demà a primera hora, que no entendrà 
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les seves paraules. Defensa la justícia retributiva. La justificació l’oposició és 
injustificada, cau pel seu propi pes, però com té la majoria pot treure la 
dedicació, però només per això. 
També defensa la gestió del senyor Clofent en la gestió de la regidoria de 
Recursos Humans. 
Li recorda al senyor Pigem que l’any 2007 va manifestar que els càrrecs 
electes han d’estar correctament retribuïts d’acord amb la tasca que porten a 
terme. 
 
El senyor Pigem vol aclarir que està d’acord amb la frase, però creu que quan 
un es presenta a les eleccions, ha de treballar pel poble sense dedicació 
exclusiva,  i qui no pugui, que no s’hi presenti. Només defensa la dedicació 
exclusiva del senyor Alcalde. 
 
El senyor Clofent defensa el respecte en la dinàmica de les sessions. 
 
El senyor Alcalde, a la vista de les paraules del senyor Pigem li pregunta si 
creuria just, per tant, que el senyor Alcalde cobrés d’acord amb la proposta de 
la Comissió Municipalista de Catalunya, perquè llavors caldria que es pugés el 
sou en el proper Ple. Li pregunta si hi estaria d’acord. 
 
El senyor Pigem diu que no i vol tancar aquesta discussió. 
 
El senyor Pere Orts manifesta que ha volgut fer una valoració objectiva. En 
canvi, el senyor Alcalde no ha demostrat objectivament les seves afirmacions. 
Justificar la gestió del senyor Clofent en què el romanent líquid de tresoreria ha 
estat positiu, vol dir que no entén res. No vol entrar en un debat econòmic. 
 
Finalment, es dóna per finalitzat el debat, i es procedeix a la votació. 
 
El senyor Pigem demana al senyor Secretari si aquest punt requereix informe. 
 
El senyor Secretari li manifesta que si així ho demana una quarta part del 
nombre legal de membres del Consistori, sí. 
 
Després de debatre i aclarir els acords que cal adoptar per part del senyor 
Secretari, advertint que l’adopció dels acords sense els informes preceptius 
comporten la seva nul·litat de ple dret, es procedeix a la votació de la sol·licitud 
de l’informe de Secretaria sobre el procediment a seguir i la legislació aplicable. 
Finalment, s’acorda, per unanimitat, requerir informe al senyor Secretari sobre 
el procediment a seguir i la legislació aplicable. 
 
A continuació, es procedeix a votar sobre el punt de l’ordre del dia. S’acorda, 
per majoria absoluta, amb el vot a favor de PSC (3) , ESQUERRA (2), ANEM 
(1) i Fina Navarro i el vot en contra de CiU (4), A xSV (1) i PP (1)  la supressió 
de la dedicació exclusiva del senyor Amadeu Clofent Rosique. No obstant, 
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aquest acord queda en suspens fins a l’emissió del corresponent informe de 
secretaria i la posterior ratificació de l’acord per part del Ple de la Corporació. 
 
 
 
SISÈ. ACORD DE SUSPENSIÓ DE QUALSEVOL TIPUS DE 
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL, CONTRACTES DE SER VEIS, 
MODIFICACIONS SALARIALS, PROMOCIONS INTERNES, LLIUR ES 
DESIGNACIONS DE FUNCIONARIS I TREBALLADORS MUNICIPA LS I 
CONVOCATÒRIA DE CONCURSOS-OPOSICIÓ SENSE AUTORITZAC IÓ 
DEL PLENARI. 
 
En primer lloc, pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu 
d’ESQUERRA. Demana que les decisions importants s’han de prendre de 
forma consensuada i més ara que el govern està en minoria. Seria una 
irresponsabilitat. No vol dir que vulguin prendre competències que són de 
l’Alcaldia. 
 
El senyor Secretari pren la paraula per explicar que, tal i com està redactada la 
proposta, no es pot portar al Ple la seva votació perquè seria manifestament 
nul·la de ple dret, quan es tracta d’una competència del senyor Alcalde, que ve 
donada per Llei i que és indelegable. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, vol aclarir que no es tracta de 
treure competències del senyor Alcalde. Defensa que el Ple és un òrgan sobirà 
i de control de l’Equip de Govern i un òrgan parlamentari, només vol suspendre 
les contractacions. L’Equip de Govern ja trobarà les fórmules de comunicació 
amb l’oposició per poder funcionar. 
 
El senyor Secretari torna a advertir que es pot acordar, però l’acord serà nul de 
Ple dret. Suspendre de forma prèvia les contractacions és envair una 
competència del senyor Alcalde. 
 
El senyor Alcalde aclareix al públic que la única manera de tenir un control 
sobre les accions d’alcaldia és la presentació d’una moció de censura. Si no és 
així, es tracta de paper mullat. L’article 21 de la Llei de Bases de Règim Local 
estableix que la “jefatura suprema del personal” és de l’Alcalde. El Ple pot 
controlar i fiscalitzar el govern, però hi ha competències que només són de 
l’Alcalde. 
 
El senyor Pere Orts vol sentir les opinions jurídiques del senyor Secretari. 
 
Després de la discussió tècnico jurídica, es procedeix a votació el requeriment 
d’informe al senyor Secretari. A sol·licitud de 7 regidors i regidores PSC (3), 
ESQUERRA (2), ANEM (1), PP (1) i la senyora Fina Na varro Nicolás, es 
requereix l’emissió de l’informe de secretaria. 
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Finalment, el fons de l’assumpte se suspèn fins a l’emissió de l’informe del 
senyor Secretari requerit. 
 
 
 
SETÈ. ACORD D’INICIAR LA TRAMITACIÓ DEL PLA LOCAL D ’HABITATGE 
I SUSPENSIÓ DE LA TRAMITACIÓ DEL POUM I DECLARACIÓ DE 
CADUCITAT DE L’EXPEDIENT. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, pren la paraula per explicar la 
proposta. L’oposició sempre ha defensat que el POUM és un document de molt 
baixa qualitat. exposa àmpliament el contingut de l’informe desfavorable emès 
per part del Departament de Medi Ambient i Habitatge, concretament des de la 
Direcció General de Promoció de l’Habitatge. Ells sempre s’han queixat com 
oposició que no s’ha pensat en habitatge de futur.  
Creu que aquest POUM necessita una revisió total. A més, assegura que no es 
compleix amb el principi de solidaritat urbana.  
Opina que no els preocupa l’habitatge pels joves, pels grans, per la gent que el 
pot comprar, aquest habitatge el tenen arraconat. 
Tot això ho diu la Generalitat, no ell. 
 
En la seva intervenció, el senyor Pigem afirma que l’oposició vol un POUM, 
però només es pot arreglar fent un Pla Local d’Habitatge. També tramitant una 
modificació de crèdit per contractar un nou equip tècnic, perquè l’actual no és 
prou competent i poder tenir un document nou; perquè assegura que aquest 
POUM no es pot aprovar.  
 
El senyor Alcalde vol intervenir en aquest assumpte per la seva experiència. En 
primer lloc, es dirigeix al senyor Pigem per dir-li que parla molt bé, però que ell 
no vol entrar en temes estrictament urbanístics. Ell vol donar explicacions de 
forma planera perquè el públic l’entengui.  
Segons afirma, per l’Equip de Govern el senyor Pigem ha perdut tota la 
credibilitat, perquè ha fet grans afirmacions que després no han estat certes. 
Va dir que el Vial del Sot del Camp era il·legal i està fet, per tant, van un a zero. 
Denuncia al contenciós el conveni amb el senyor Mora i després l’enretira, dos 
a cero. Afirma que Urbanisme no donarà el vist i plau a l’habitatge social al 
Claspunt i sí que l’ha donat, tres a cero. Així mateix, assegura que Comerç no 
donarà permís a la zona d’equipaments de Can Boada i, excepte algunes 
modificacions, també el dóna, quatre a zero. Ara ve la cirereta del pastís, el 
POUM, i demana la declaració de caducitat de l’expedient. No està deixant 
treballar el Govern, demana que deixi que es demostri si aquest Equip de 
Govern té o no raó. Si l’Equip de Govern està tan equivocat, per què aquestes 
presses per declarar la caducitat de l’expedient. Ara sap que el POUM està 
gairebé acabat. S’ha basat en un informe sectorial d’habitatge, que té raó, sinó 
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que l’Equip de Govern ha demanat 13 informes i molts són favorables, per tant, 
no deu ser un POUM tan dolent. 
Tots els programes electorals portaven l’aprovació del POUM, per tant, fa mal 
que aquest Govern el tingui enllestit. 
S’ha treballat paral·lelament amb el Departament d’Urbanisme de Barcelona, 
ha estat una bona estratègia. Aquest Departament ha dit que el POUM que el 
Govern presentava es podia treballar. Hi ha un compromís amb el poble. Acusa 
el senyor Pigem de tenir una actitud de menyspreu cap a les persones que han 
treballat aquest POUM. Hi ha treballat els Serveis Tècnics, el Gabinet  Tècnic, 
el Departament d’Urbanisme i tots els professionals que han fet memòries 
complementàries. Té la responsabilitat de preguntar-li què va fer durant quatre 
anys, per què no va fer un POUM nou, per què va fer una refosa del POUM. Li 
demana que sigui noble i reconegui que es va equivocar.  
La proposta de l’oposició es pot dividir en tres subpunts. El Pla Local 
d’Habitatge es pot encarregar, però els han dit que no té sentit sense haver 
ordenat el territori abans. La suspensió de la tramitació es pot demanar, es pot 
seguir treballant i suspendre’n l’aprovació. La caducitat de l’expedient i 
començar un POUM nou, això significarà una modificació de crèdit. Després de 
facilitar dades numèriques del POUM, assegura que la declaració de caducitat 
de l’expedient representaria que els convenis amb els particulars es 
denunciaran i això també costarà molts diners a l’Ajuntament. És el POUM més 
restrictiu i social que es pot fer. 
Es dirigeix al senyor Pigem i li diu que és trist que vingui a donar lliçons aquí i 
quan estava a l’equip de govern van signar convenis amb particulars i no 
vulguin que es compleixin. Si el POUM no serveix per res, per què es vol 
suspendre, que deixin que s’estavelli l’Equip de Govern. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, portaveu d’ESQUERRA, per fer referència 
aquesta darrera frase. Li sabria greu que s’estavellés ell, però el problema és 
que quan s’estavella ell s’estavella amb tot el poble. Aquest poble té un 
problema greu des de fa molts anys, el tipus de planificació urbanística, ha fet 
que els fills del poble havien de marxar, aquest dèficit que arrossega Sant 
Vicenç s’ha de corregir. Una de les qüestions troncals d’un POUM és preveure 
les necessitats d’habitatge. Acusa el senyor Martínez de sol·licitar un informe a 
Comerç enviant dades incorrectes. 
No vol que es parli del cost econòmic del POUM, quan cal quantificar que les 
generacions futures hagin de marxar del poble.  Cal que aquest Ajuntament 
tingui coherència urbanística i doni solucions. El seu deute no és amb els 
propietaris, sinó amb les famílies de Sant Vicenç.  
 
El senyor Alcalde li pregunta al senyor Orts si s’ha mirat la memòria social. 
 
El senyor Orts li recorda que ja li havia dit que era millor l’informe del Padró 
d’Habitants que la memòria social. 
 
El senyor Pigem titlla de fals el senyor Alcalde i l’acusa de fer demagògia.  
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Afirma que si es treballa en conjunt, es pot tenir un POUM nou en relativament 
poc temps. Fins i tot en vuit mesos, si es vol. Ofereix la col·laboració de 
l’oposició. També diu que amb la suspensió del POUM els convenis no queden 
afectats. 
 
El senyor Alcalde li agafa el repte i es brinda a citar-lo amb els ponents del 
POUM i amb públic, amb participació ciutadana, tan demanada per l’oposició.  
 
El senyor Orts li diu que no vol muntar un circ, sinó que l’oferta és de treball. Si 
vol participació, per què no van portar el POUM  a Participació Ciutadana? 
 
 
El senyor Javier Mas Arenillas, regidor del Partit Popular, per recordar que es 
porta més de 12 anys treballant en el POUM. S’està escandalitzant el poble 
amb aquest Ple que pretén tirar el treball de dotze anys. No ho entén. Acusa el 
senyor Pigem de no haver fet res durant quatre anys. Ara que es té una 
previsió raonable que això tiri endavant, no comprèn que es vulgui aturar. 
Recorda que ha donat suport a tots els governs perquè s’aprovi el POUM. 
 
 
Finalment, el senyor Secretari intenta aclarir la situació per saber què es 
procedeix a votació. Demana que les mocions tinguin una part expositiva i una 
altra dispositiva amb una antelació de quaranta-vuit hores perquè tots els 
membres del Ple ho puguin consultar. No pot ser que es presenti una proposta 
al Ple sense contingut. 
 
El senyor Pigem demana que s’estableixi una rutina de funcionament. 
 
Els senyor Secretari li diu que el procediment està ja assenyalat pel Reglament 
d’Organització i Funcionament de les Entitats Locals. 
 
El senyor Pigem aclareix els punts de la proposta: 
 

1) Demanar la redacció del Pla Local d’Habitatge a la Diputació de 
Barcelona. 

2) Declaració de caducitat de l’expedient 
3) Tramitar la modificació de crèdit 

 
El senyor Secretari demana per seguretat jurídica que l’informe es demani 
externament per la seva transcendència. 
Aclareix que el seu informe només versarà sobre si és possible la declaració de 
caducitat i qui procediment caldria seguir.  
 
El senyor Pigem manifesta que la declaració de caducitat s’ha de justificar si no 
el Contenciós Administratiu la pot tombar. 
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El senyor Secretari reitera que el seu informe no justificarà la caducitat, això no 
li correspon. 
 
A sol·licitud de 7 regidors i regidores PSC (3), ESQUERRA (2), ANEM (1), PP 
(1) i la senyora Fina Navarro Nicolás, es requereix  l’emissió de l’informe 
de secretaria sobre la declaració de caducitat de l’expedient. 
 
El senyor Pigem demana que es declari la caducitat de l’expedient. El senyor 
Secretari manifesta de forma rotunda que si es pren l’acord serà nul de ple dret, 
perquè sense saber-ne la legalitat no es pot adoptar l’acord. 
 
El senyor Pigem vol que s’iniciï l’expedient de caducitat. El senyor Secretari li 
puntualitza que no vol dir res, la sol·licitud d’informe ja inicia l’expedient per si 
sol.  
 
Demana que els informes jurídics es demanin per Registre d’Entrada, amb 
antelació, que es portin les propostes amb contingut i suficient motivació, amb 
una part resolutiva concreta, per poder portar els assumptes al Ple en 
condicions. 
 
El senyor Orts demana aclariment. Cada cop que es presenti una proposta per 
l’oposició, demanarà els corresponents informes jurídics i farà les propostes 
concretes, i el senyor secretari haurà de donar-li el seu curs legal.  
 
El senyor Secretari hi està d’acord. 
 
 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem aprofita l’ocasió per sol·licitar públicament la 
celebració d’un Ple extraordinari. 
 
El senyor Secretari explica que s’ha de presentar amb un Ordre del Dia. 
 
El senyor Orts i el senyor Pigem diuen que l’Ordre del Dia el conformen els 
punts que han quedat en suspens en aquest Ple pendents d’informe. 
 
El senyor Secretari pren nota que han sol·licitat la celebració d’un Ple 
extraordinari, però creu que les propostes han de tenir una forma concreta, 
amb una part expositiva i dispositiva.  
 
El senyor Alcalde demana al senyor Secretari que dirigeixi la votació.  
 
Es vota sobre la sol·licitud d’informe per a la redacció del Pla Local d’Habitatge 
i també a sol·licitud dels regidors de 7 regidors i regidores PSC (3), 
ESQUERRA (2), ANEM (1), PP (1) i la senyora Fina Na varro Nicolás, es 
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requereix l’emissió de l’informe de secretaria sobre la sol·licitud del Pla 
Local d’Habitatge. 
 
 
 
VUITÈ. DONAR COMPTE DE LA DIAGNOSI DEL PLA LOCAL DE  
JOVENTUT, I SI ESCAU, LA SEVA APROVACIÓ INICIAL. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique pren la paraula com a regidor de Joventut. 
Han tingut molt poc temps per treballar-lo perquè l’ha rebut fa molt poc i a més, 
ha coincidit amb un canvi de regidor. A més, creu que seria temerari portar 
endavant aquest Pla sense consensuar-lo. 
Demana que es treballi conjuntament, que es facin les reunions necessàries i 
que després es passi per Participació Ciutadana perquè tothom implicat pugui 
dir la seva.  
Tothom hi està d’acord, per tant, tots els membres del Ple de la Corporació es 
donen per assabentats. 
 
 
NOVÈ. ACORD D’ENCOMANAR ALS SERVEIS TÈCNICS D’ESPOR TS UN 
REGLAMENT DE FUNCIONAMENT DEL PAVELLÓ POLIESPORTIU,  I 
ADOPCIÓ D’ACORDS URGENTS SI ESCAU. 
 
Pren la paraula el senyor Miquel Pujol Ramon, regidor d’Esports. Recorda que 
fruit de la reunió que van mantenir tots els membres de l’Ajuntament en Ple de 
forma informal el passat dia 12, ja va donar les ordres pertinents perquè es 
comencés a fer. Quan estigui redactat, el farà arribar a tothom. Ja ha fet 
Reglaments per regular altres sectors com subvencions esportives, menjador 
social, etc. Creu que és necessari i ja ho té planificat.  
 
 
 
DESÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 
 No es van formular ni precs ni preguntes. 
 
 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


